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THURSDAY, APRIL 11 - 12 noon SATURDAY, APRIL 13 - 0800

TARGET MOVE-IN DATES & TIMES

(shell scheme)

(inline - raw)

ABACE 2019

April 16 - 18, 2019

Shanghai Hawker

Pacific Business Aviation Center

Shanghai, China

Floor Plan as of March 4, 2019 and is subject to change. /
截止至（插入日期）的平面图

All EACS/stand builders/exhibitors may request to work beyond the posted move-in
hours (17:00).  Requests must be sent to abacesetup@nbaa.org and appropriate
fees paid.
搭建期间需要在正常搭建时间（17:00）结束后继续延时施工的参展商指定搭建商/施工
人员/参展商，必须发送申请至abacesetup@nbaa.org并支付相关费用。

MOVE-IN HOURS: 08:00 - 17:00 DAILY on a targeted basis
布展时间： 每天 08:00 - 17:00（根据展位指定进馆日期进场）

EXHIBITOR MOVE-IN / 参展商布展
· Check your assigned freight delivery on this target schedule
根据日程查收货物

· Advanced shipments through APT/TWI will be delivered to your booth on or
before your target date and time.
由APT/TWI承运的货物会在（或早于）指定时间运送至您的展位

· Target time is per truck check-in and does not represent the time your truck can
be unloaded.
指定时间是指每辆卡车入场时间，不代表卸车时间

· All exhibitors will be assigned a designated area closest to your booth to
unload
所有展商会被指定一块就近您展位的区域卸货

· Truck drivers and crews are given a maximum of 3 hours to unload and vacate
the facility. Truck drivers must stay with their vehicles at all times.
卡车司机和工作人员有至多3小时的时间卸货并搬运设施。卡车司机必须始终待在
车辆周围。

IMPORTANT / 重要提示：
· All freight trucks must check-in a the marshalling yard area before accessing

the unloading area at the exhibit site.  Trucks will not be permitted into the
unloading area gate without a truck pass provided at the marshalling yard. NO
exceptions. Truck Pass fee: 300 RMB.
所有卡车必须先进入蓄车场轮候，然后驶往展览场馆的卸货区。没有进入蓄车场
并领取卡车车证的车辆不予许进入卸货区，没有例外！卡车车证费：300人民币。

EXHIBITOR MOVE-OUT / 参展商撤馆：
· Shell Scheme Exhibitors located in the Halls A, B & C will begin move-out at

show closing at 16:00 on Thursday, April 18.
A,B和C展厅的标准展位展商将于4月18日星期四16:00展会结束后开始撤馆。

· Exhibitors/EAC's are encouraged to remove high value items on Thursday, April
18 and must complete and show the high value form upon exit of the event on
Thursday, April 18.
建议参展商/搭建商将价值较高的物品于4月18日星期四带出展馆，在出展馆时必
须出示贵重物品出门单。

· Move-out for raw exhibit space exhibitors (Halls A, B & C) will begin at 08:00 on
Friday, April 19, and all materials must be removed 17:00 on Friday, April 19.
A,B和C展厅的光地展位参展商将于4月19日星期五08:00开始撤馆，所有材料必须
在4月19日星期五17:00前清理完毕。

ABACE management will begin returning empty containers as soon as aisle
carpeting is removed from the exhibit halls.
ABACE管理团队会在过道地毯移除后尽快送会空箱。
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